
Zápis se schůze Unie rodičů při ZŠ Trhový Štěpánov 

Datum konání: 11.3.2019  

Místo konání: Sborovna ZŠ Trhový Štěpánov  

Jednotlivé projednávané body:  

1. Hospodář UR informoval zúčastněné o těchto skutečnostech: 

- finanční situace UR - hotovost 36.625,- Kč - na účtě  143.193,19 Kč 

- situaci ohledně sběru papíru, výkupní cena papíru na trhu poklesla na 300,- Kč za tunu papíru, 

takže za sebrané cca 3 tuny z posledního bleskového sběru byla tržba pouze 900,- Kč z čehož 

je ještě nutné odečíst náklady na dopravu 629,- Kč, takže čistý zisk je pouhých 278,- Kč. Pro 

zbytek školního roku jsou bleskové sběry papíru pozastaveny i tak z důvodu rekonstrukce 

školy, po skončení rekonstrukce bude tedy nutné podle aktuální situace vyhodnotit zda 

bleskové sběry organizovat či ne, výroba kontejneru na papír pro kontinuální sběr papíru byl 

na městském úřadě prozatím pozastaven.  

- konečném vyúčtování plesu UR 2019, ples skončil se ziskem ve výši 4.545,- Kč, pro další rok 

máme kapelu rezervovanou na termín 18.1.2020 

- výuka angličtiny rodilým mluvčím v ZŠ probíhá a je dosud hrazena sponzorskými příspěvky, 

dosud uhrazeno vyučujícímu částka 70.200,- Kč, od sponzorů dosud získáno 70.000,- Kč, 

většinu sponzorských darů zajistila ředitelka ZŠ, na zajištění zbývajících peněz pracuje 

předseda UR Jan Horáček 

2. Ředitelka ZŠ informovala o situaci s rekonstrukcí školy, firma zatím pracuje s velkým 

nasazením, takže zatím lze předpokládat,  že rekonstrukce bude probíhat podle dohodnutého 

harmonogramu, i když vzhledem ke stáří budovy se objevují různé komplikace. Provoz školní 

jídelny nebude až do prázdni přerušen, děti používají prozatím jako vstup do jídelny 

zásobovací vchod, v nejbližší době bude otevřen nový vstup, přes dílny. S velkou 

pravděpodobností bude školní rok ukončen o 2-3 týdny dříve, aby mohla firma provést větší 

stavební práce uvnitř školy, bude o tom informovat jakmile bude jasný termín. I přes uzavření 

školy bude pak po zbytek školního roku fungovat školní družina a školní jídelna, takže bude 

možné děti 1.stupně zde umístit.  

Ředitelka ZŠ také informovala o termínu rodičovských schůzek:  

- 24.4.2019 v ZŠ 

- 15.4.2019 ve spolkovém domě (2.+3. třída) 

3. Zajištění příjmů UR  

Vzhledem k výpadku příjmů ze sběru papíru bude nutné nalézt jiné zdroje financování činnosti 

UR, jedním ze zdrojů by mohl být den otevřených dveří, který by UR uspořádala na oslavu 



otevření školy po rekonstrukci v září nebo říjnu 2019, v rámci tohoto dne by byla kromě 

prohlídky školy byly vystaveny práce školních dětí a zároveň by proběhl kulturní program 

složený z vystoupení žáků ZŠ a případně i nějaké hudební skupiny, případně samostatného 

umělce.  

Na základě návrhu bylo všemi přítomnými členy rady UR odhlasováno zvýšení příspěvku 

každého žáka do UR na částku 400,- Kč/školní rok. 

 

4. Diskuse:  

- ze strany důvěrníků byl vznesen dotaz, proč není umožněno dětem vypracovávat si domácí 

úkoly ve školní družině. Ředitelka ZŠ odpověděla, že to neumožňuje legislativa, školní družina 

je specifikována jako volnočasová aktivita, děti zde mají odpočívat nebo se věnovat 

mimoškolním činnostem.  

- byl vznesen dotaz na stav kázně žáků v 7.ročníku, ředitelka ZŠ sdělila, že došlo ke zlepšení, 

výjimkou jsou však jednotlivci, kteří kázeň neustále narušují, přislíbeno prověření u třídního 

učitele a případné svolání zvláštní schůzky rodičů 7.ročníku s třídním učitelem k řešení tohoto 

problému 

 

Zapsal:  B.Boušek  

Dne:  18.3.2019 

 


